
Zápisnica 
Pozemkové spoločenstvo Urbariát Šaľa, so sídlom Šaľa, Hviezdoslavova 2 

zo zasadnutia výboru 25.4.2018 

 
Dňa 25.4.2018 o 16:30 hod sa uskutočnilo zasadnutie Výboru s nasledovným programom: 
 
 

1. Otvorenie 
2. Preplatenie nákladov na kúpu tlačiarne a toneru 
3. Riešenie využitia parcely č. 2230/11 LV č. 5816 vo výmere 18 900 m2- orná 

pôda farmou Majcichov, rokovanie o návrhu nájomnej zmluvy 
4. Rôzne  
5. Diskusia 
6. Záver  

 
 
Prítomní:  
 
JUDr. Jana Braníková – predseda   
Ing. Juraj Pápay - člen výboru 
Peter Farkaš – člen výboru 
Magdaléna Hlavatá – predseda DR 
Ing. Danica Horňáková- člen DR 
Bc. Tibor Karafa- obhospodarovateľ  
      
Neprítomní: 
Ing. Ladislav Gáll – člen výboru 
Alžbeta Gálová . člen dozornej rady 
Tibor Belovič - podpredseda 
 
Za zapisovateľa bola určená - JUDr. Jana Braníková. 

1/ Predsedníčka privítala prítomných a požiadala o hlasovanie o návrhu na uzatvorenie 
nájomnej zmluvy s farmou Majcichov, ktorá im bola predložená. 

Za:3 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 Návrh získal potrebný počet na jeho schválenie, a bol schválený. 

 

Predsedníčka upozornila, že napriek tomu, že návrh prešiel hlasovaním, nie je možné 
podpísať nájomnú zmluvu nakoľko by sme odsúhlasili Zmluvu o nájme poľnohospodárskej 
nehnuteľnosti spätne, pričom od 1.5.2018 je v platnosti novela.  

 

2./ ohľadne žiadosti p. Karafu o ťažbu porastu 525b prítomný hlasovali o návrhu výboru naťažiť 
porast do 30.9.2018 

Za:3 



Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 Návrh získal potrebný počet na jeho schválenie, a bol schválený. 

Predsedníčka telefonicky oznámi obhospodarovateľovi, že výbor opätovne nesúhlasí s ťažbou 
porastu 525b.  

 

3./ Výbor poveril p. Beloviča rokovaním s poľovnými združeniami, ktoré vstupujú na pozemky 
vo vlastníctve spoločenstva za účelom ich činnosti ako poľovných združení, pričom bolo 
zistené, že rokovania sa ešte neviedli. Predsedníčka uviedla, že koncom roka pred zasadnutím 
výboru skúsi sama vec vyriešiť. 

 

4./ Výbor má záujem o mapu ktorá bude prehľadná a dostatočne veľká, aby bolo na nej vidieť, 
ktoré parcely sú vo vlastníctve spoločenstva. 

  

 

Zapísala: JUDr. Jana Braníková 


